
 

                                                                                   
 

 

 

 

 

 Protokoll fört vid sammanträde 2024-03-13 

 

 
Närvarande: Mia Breding 

  Kjell Starlander 

  Bo Jonsson 

  Hugo Nilsson 

  Tomas Hörnfeldt 

  Ingrid Roth (på telefon) 

 

 

 

 

§593 Mötets öppnande 
 Mia Öppnade mötet och hälsade alla välkomna.   

 

§594 Godkännande av föredragningslista 
 Mötet godkände förslaget till föredragningslista. 

 

§595 Föregående protokoll 
 Vi hade 2 protokoll att godkänna 2024-02-14 samt 2024-02-18. 
 Båda protokollen godkändes. 

 

§596 Ekonomi 
 Ekonomin ser bra ut. DM Lag gick med + 390:-. Alla klubbar har nu betala för  

 media rapporteringen. Göran Kullberg avslutar sin rapportering. På  

 ruterkontot har vi strax under 26,000:-  

 

§597 Nytt från Svenska Bridgeförbundet 
 Bridge-X tas ofta upp. Rekrytering är förstås mycket viktigt för bridgens 

 Framtid.  

 SBF skickade en hemställan om att få göra stadgeändringar på en extra stämma. 

 Mötet tyckte vi kunde tillåta det. 

 MK (medlemskommittén) vill ha en kontaktperson. Mia tyckte att både hon o 

 jag (Kjell) kunde vara det.  

J-H Bridgeförbund 
  c/o Kjell Starlander 070-676 3069 

Torvalla By 341, 931 92  ÖSTERSUND 

 



 ”Provapå påse” pratade vi också om men bestämde aldrig vem som skulle ta tag 

 i det och beställa. Kostnaden är 20: - /st. 

   

§598 Arrangemang DM-Par handikapp 30+ -16 mars 
 DM Par Handikapp 30+ kommer att genomföras i år. Vi har i dagsläget 9 par. 

 Förhoppningen är förstås att det blir fler och gärna jämna par. Bosse kommer att 

 sköta det mesta. Han säger säkert till om han behöver hjälp, eller så väntar han 

 på att någon självmant hör av sig och vill hjälpa till. 

 

§599 Arrangemang DM-Veteraner 13 och 20 mars 
 Som ni vet har vi redan genomfört 1:a deltävlingen med Bosse som  

 Tävlingsledare. Nästa gång (den sista) 20/3 är Mia tävlingsledare. 

 För närvarande leder Jöns o Svempa före Arne o Jacke. 

 

§600 Övriga frågor 
 Nybörjar och fortsättnings kurserna fortsätter. Bosse har 12st. Mia 6st.Tomas  

 Scott 4st. Solveig 16st. Det kanske finns en framtid för bridgen i Östersund. 

 I SM Lag har vi fått 2 platser. 

 Vi pratade även om ett eventuellt avtal med Föreningsarkivet. Ärendet kommer 

 att diskuteras vidare och tas upp vid senare möten. 

 

§601 Nästa möte 
 Beslöts att boka nästa möte 10 april 2024 

 

§602 Avslutning 
 Ordförande avslutade mötet. 

 

 

 

 

Sekreterare    Ordförande 

 

 

 

Kjell Starlander   Mia Breding 


